
Referat for ordinær generalforsamling i InTech  

 

Den 28.  november 2016 i Eforen kl. 20 blev der afholdt generalforsamling i InTech. 
 

Tilstede var: Ida Rasmussen/731 (FMS, formand), Peter Kamstrup/605 (FMS, næstformand), Lasse 

Novel/1021 (Revisor), Niels Kjær/617 (InTech, formand), Jeppe Lassen/229 (InTech, næstformand), 

Matthias Brix/809 (InTech, service- og projectkonsulent), Christian Ritter/406 (InTech, service- og 

projectkonsulent), Philip Kingo (InTech, menig) 

 

Dagsorden: 
 

1) Valg af dirigent og referent 

• Dirigent: Jeppe 

• Referent: Matthias 

2) Godkendelse af generalforsamlingens lovlige indkaldelse 

• Godkendt 

3) Bestyrelsens beretninger 

Rabat på internet. Der er en ny aftale på plads. InTech sparer 80.000 kr. op mod 80.000. Ligeledes 

foreslår bestyrelsen at kontingentet skal indekseres, dvs. det ændres med den generelle prisændring. 

Som følge af manglende offentliggørelse forud dette møde, vil det ikke blive behandlet til dette møde. 

Bestyrelsen overvejer hvorvidt det skal fremsættes senere. 

 

4) Godkendelse af regnskab samt budget over mindstebeholdning i InTech 

• Revisoren fremlægger regnskabet: Ingen udgifter på printerstationen, da der er blevet købt i 

større omfang sidste år. Men der skal købes stort ind igen.  I 2020 vil den økonomiske opsparing 

være på ca. 320.000 kr. 

 

• For FMS er det kritisabelt at InTech’s introfest post er så høj. Problemet er, at de andre klubber 

ikke får maden betalt. 

• Desuden kræver FMS en sænkning af kontingentet, da der er nok finansielt råderum. InTech er 

imod dette forslag, da de vil sikre sig at kollegiet har det bedst mulige internet. Ligeledes vil de 

have at kontingentet er lidt højere, således at der er et økonomisk råderum. 

 

• Vedrørende indekseringen: Det vil kræve en vedtægtsændring næste gang. 

 

• Ritter foreslår at hvis huslejen stigningen, så skal kontingentet også stige. FMS er imod dette 

forslag, da det vil medføre en for høj huslejestigning, hver gang den stiger. 

 

• Regnskabet bliver godkendt. 

5) Redegørelse for budgetforslaget samt bestyrelsens planer for det kommende halvår 

• Budgetforslag fra revisoren: Ændring af introfest posten. 

 

• Jeppe præsenterer bestyrelsens planer: Der vil komme nye internetkabler fra Januar 2017. 

Projektet varer til marts. Der vil være driftsforstyrrelser, og det skal varsles. På vegne af InTech 

beder Jeppe FMS at varsle det til næste REP møde, og en uge før håndværkerne kommer. Der 

skal desuden komme WiFi ude i forhallen således at infoskærmene kan køre. 

 

6) Behandling af indkomne forslag, der ikke naturligt bør behandles ifm. ovennævnte punkter. 



- Bemærk fristen for forslag nedenfor 

 Ingen forslag 

 

7) Valg af: 

- Én formand 

 Niels Kjær stiller op. Klappes ind. 

- Én næstformand 

 Jeppe Lassen klappes ind 

- Et menigt bestyrelsesmedlem 

 Philip Kingo klappes ind. 

- To suppleanter 

 Philip og Thomas (begge in absentia) klappes ind 

- Én til to revisorer, hvoraf FMS besætter den ene 

 Tobias (in absentia) klappes ind. 

8) Evt. 

 Der har været problemer med biografen, og der er forskellige forslag til hvordan kan håndteres. 

 


